
BESTYRELSESMØDE – 07 FEB 2024
Sted: Bestyrelseslokalet
Klokkeslæt: 1900 – 2100

Deltagere: Michael H., Lene, Kirsten, Tina B., Tina, MIchelle & Mikael

Afbud: Sandra og Niels

Næste møde: Generalforsamling - 20. marts 2024

Referent: Mikael

DAGSORDEN REFERAT

a.

Information fra formanden Generalforsamling 2024:
- Formanden gennemgik kort processen

frem mod generalforsamlingen.
Herunder også behovet for at finde en
dirigent. Bestyrelsen talte om Linda,
som har været dirigent de sidste par
gange. Dette arbejder bestyrelsen
videre med.

- Derudover blev det drøftet, at der er
behov for at finde medlemmer til de
forskellige bestyrelsesposter. Der skal
findes minimum to frivillige til
generalforsamlingen - ellers vil der ikke
være en lovlig
bestyrelsessammensætning jf.
vedtægterne.
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Punkter fra forretningsudvalget

b.

Økonomi v/Michelle Regnskabet er sendt til revisoren og der
forventes et fint overskud.

Økonomien i starten af 2024 ser fornuftig ud.
Vi skal være opmærksomme på at boksene
ikke står tomme for længe og at
elevholdssammensætningen er mest optimal i
forhold til udnyttelsen af undervisernes timer,
så der hele tiden er sammenhæng mellem
indtægter og udgifter i stalden og
undervisningen.

Stævnet i den forgangne weekend gav et
overskud på 5.000 kroner for selve stævnet,
samt en sponsorindtægt på 10.000 kroner. Det
må betegnes som godkendt, da der var få
tilmeldinger til stævnet.

c.

Øvrigt fra Forretningsudvalget Udlicitering af kasserer-opgaven?
- Kasserer-opgaven er klart den post, der

er sværest at afsætte og derfor tænkes
der i alternativer. Både private
virksomheder, men også DGI og
Zakobo arbejder med at tilbyde denne
opgave fra distancen med en konsulent.

- Det overvejes og undersøges om det er
noget der skal komme på tale for
HOSK.

- Udgiften til dette forventes at være ca.
25.000kr. om året.

Wrap-aftale:
- Der har gennem det sidste stykke tid

været mange drøftelser omkring ny
wrap-leverandør.

- Bestyrelsen er blevet præsenteret for et
meget interessant tilbud fra Ivan og
noget som der arbejdes videre med.
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- Bestyrelsen melder yderligere ud, når
der er noget nærmere en egentlig aftale.

d.

Status fra HOSK Venner v/Tina Vennerne kunne berette om et overskud på ca.
4.500kr. i kantinen efter stævnet - hvilket i høj
grad er godkendt.

Med lukning af torsdagsholdene kigger
vennerne ligeledes ind i om kantinen skal
holde åbent en anden dag.

Det blev ligeledes foreslået fra vennerne, at
der i forbindelse med stævner blev lavet fælles
hjælper-sedler til både HOSK og Vennernes
opgaver. Dette blev godkendt af en enig
bestyrelse.

e.

Status fra Daglig Leder v/Tina Der er ansat to nye medarbejdere:
- Mia, som kommer til at hjælpe i stalden.

Hun starter 1/4-2024.
- Katharina, skal undervise tirsdag og

onsdag (på sigt også torsdag).
Katharina er startet.

Den generelle status i stalden blev drøftet - og
flere uhensigtsmæssige ting kom frem.
På denne baggrund blev der efter
bestyrelsesmødet sendt en mail til alle
opstaldere - denne er vedlagt referatet.

f.

Status fra SI v/Niels Det bliver fortsat pointeret, at udendørs lyset
på HOSK ikke virker efter hensigten. Der er
fortsat lys, når der ikke er behov for det
(dagslys).

HOSK Bestyrelse anmoder SI, om at få kigget
ind i dette endnu engang og anbefaler at der
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bruges en anden elektriker end dem der har
opsat og forsøgt sig med at fikse det af flere
omgange - da de åbenbart ikke kan finde ud af
hvad der er galt.

g. Status fra udvalg
Sponsorudvalg Ca. 10.000kr i indtægter fra stævnet i

sponsorbetalinger og herudover masser af
præmier til rytterne.

h.

Punkter til drøftelse Arbejdsdag 2024:
- Dato er fastlagt: lørdag d. 25. maj 2024
- Indhold af dagens opgaver begrænses,

så der kan blive løst opgaver effektivt og
synligt (derfor prioriteres i særlig grad
udendørs opgaver).

- Der vil blive lavet en mere struktureret
plan for dagen i løbet af foråret, så det
er tydeligt for alle, hvad der skal laves.

- Det er tanken at dagen afsluttes med
grillmad og hygge på HOSK.

Derudover planlægges der også en arbejdsdag
efter samme koncept den 14. september 2024.

Der er blevet stillet forslag fra en opstalder, om
muligheden for at HOSK dækker medlemmers
brændstofudgifter i forbindelse med
stævnedeltagelse væk fra HOSK.

- Bestyrelsen drøftede dette, og en enig
bestyrelse afviste forslaget.

- Bestyrelsen ser ikke at dækning af de
økonomiske udgifter i forbindelse med
kørsel er en udgift HOSK skal/kan
dække.

- Dækning af brændstofudgifter for alle
medlemmers udenbys stævner vil
ligeledes være en helt umulig post at
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budgettere med og derfor ses det heller
ikke som en option at gå videre med
forslaget.

Ønske fra springryttere om muligheden for at
kunne anvende egen springunderviser (mod
betaling til klubben) eller der kan tilbydes et
alternativ til Tina/Isabella.

- Bestyrelsen drøftede forslaget, og en
enig bestyrelse afviste forslaget.

- Bestyrelsen er af den opfattelse, at der
på HOSK tilbydes to gode alternativer
på forskellige niveauer inden for spring.

- Ønsker man andre alternativer, så må
man være nødsaget til at køre efter det.

HESCA har tilbudt at HOSK kan købe klubtøj
gennem dem. Der er flere forskellige
alternativer og det bliver undersøgt om der er
mulighed for at tøjet kan afprøves i HESCAs
butik i Struer. Der kommer mere ud om det, når
det er blevet drøftet med HESCA.

i.
Eventuelt Oversigten for 2024 er blevet opdateret og er

opdateret på hjemmesiden.

Mikael Søgaard
formand – Holstebro Sportsrideklub
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INFORMATIONSMAIL TIL ALLE OPSTALDERE PÅ HOSK:

Kære alle,
vi har i denne uge haft bestyrelsesmøde, og der kom blandt andet nogle emner på bordet,
som vi i bestyrelsen ser et behov for at få delt med jer opstaldere med det samme.

Der er hverken tale om voksen-skældud eller løftede pegefingre - i bund og grund blot et
“opråb” om tingenes tilstand og hvordan vi i bestyrelsen ønsker at bringe nogle ting i
perspektiv, så der kan blive rettet ind - til vores alle sammens bedste. Og det sidste er
netop det der kendetegner princippet om at stå på en rideskole - vi er sammen om tingene
og dermed får man også selv noget godt ud af det, når andre gør noget godt - ligesom at
man også gerne selv skulle bidrage til at hverdagen bliver lidt nemmere for os alle - og i
særlig grad vores hårdtarbejdende personale.

STRØELSE:
Vi er desværre blevet opmærksomme på, at der er flere, som anvender deres eget
strøelse i boksene. Det kan vi på ingen måde acceptere - det fremgår tydeligt af
opstaldningsbestemmelserne og ligeledes er det italesat til det seneste opstaldermøde.
Som opstalder på HOSK accepterer man at der er en økonomi, som vi alle sammen
bidrager til, således at rideskolen kan køre rundt og vi kan blive ved med at have et sted til
vores heste. Denne økonomi bliver undergravet, hvis man blot bruger sit eget strøelse.

OPRYDNING PÅ STALDGANGENE:
Det står desværre rigtig sløjt til med oprydning. Alt fra poser med strøelse, udstyr, grebe,
koste m.m. “vælter” på det nærmeste rundt på gangene og foran boksene. Så sent som i
dag, har vi fjernet et dækken, som bare var smidt midt i det hele. Her skylder vi hinanden
at være bedre til at rydde op efter os selv. Så brug lige de 20 sekunder det tager at sætte
greben på plads sammen med kosten, når man selv har brugt det - så bliver den næste
bruger glad fordi det hænger på sin plads. Og vi slipper for at købe nye grebe i tide og
utide. Ligeledes er det gentagne gange blevet indskærpet at strøelse skal fjernes fra
staldgangen - nu er det så ikke kun strøelse der står og flyder - men også foderbøtter,
gulerødder m.m.. I denne uge havde vi besøg af en rotte i stalden - og mon ikke noget af
foderet kan have en årsag til dette. Derfor bliver det fra uge 8 sådan, at alt hvad der står
og flyder foran boksene, bliver fjernet af personalet hver fredag.

HUNDE PÅ HOSK:
Vi har desværre haft flere eksempler på løse hunde, som på den ene eller anden vis enten
har gjort børn/voksne og sågar heste bange. Derfor en påmindelse om at alle hunde føres
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i snor på HOSK matrikel. Hunde må fortsat være med i Rytterstuen - men også kun i snor
her.

SADELRUM:
Der er som bekendt flere årsager til at sadelrum i gul og hvid har en dør der smækker - for
det første så er der noget sikkerhedsmæssigt i forhold til at udstyr ikke bliver stjålet (og
dermed også at forsikringen dækker, når døren er lukket og låst som den skal). Men der er
ligeledes varmeblæsere i begge rum - og når dørene står åbne, så fiser varmen bare lige
ud på staldgangen - og det er ikke sådan lige at få varmet den op. Derfor stiger elforbruget
uden nogen nytteværdi - og igen er vi nødt til at kigge ind i, at regningen skal dækkes. Så
sørg for at dørene bliver lukket - også selvom det er lidt “bøvlet” at man skal huske sin
nøglebrik hver gang - men tænk hvis det var netop din sadel der manglede næste gang,
fordi der var nogle med lidt for lange fingre forbi HOSK en dag…

Vi håber og tror naturligvis i bestyrelsen at budskaberne vil blive taget godt imod og til
efterlevelse.

Mvh

Bestyrelsen
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